Summer Pelights

初 夏 驚 喜

由6月開始灆泰國餐廳將推出特別夏季套餐, 凡惠顧指定套餐將可憑收據免費享用度假村設 施一天。只要出示收據即可於豪華度假村放鬆 身心享受所有設施。

Starting in June, NAAM will launch the Summer Set, which includes a complimentary one-day access to the Resort. Simply present the receipt to enjoy a relaxing day in our luxurious Resort with all the facilities one could possibly wish for.

澳門幣 / MOP 420 每位 per person

灆泰國餐廳特別夏季套餐逢週二至週五提供中午 12 時至下午 2 時半及下午 6 時半至晚上 10 時半NAAM Summer Set available Tuesdays to Fridays, 12noon to 2:30pm | 6:30pm to 10:30pm.



條款和細則:

- 1)推廣期由2013年6月1至8月31日;
- 2)需提前預約;
- 3)所有價格需另加百分之十服務費;
- 4) 此優惠不能與其他優惠同時使用;
- 5)特別夏季套餐收據可獲免費享用度假村設施一天,並由 發單日期起三十天內有效;
- 6) 度假村通行證供應需視情況而定,於週一至週四有效。 需提前預約,請致電度假村+853 8793 4800;
- 7)如有任何爭議,澳門金麗華酒店保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1) The Promotion Period is from 1 June 2013 to 31 August 2013;
- 2) Advance reservation is required;
- 3) All prices are subject to 10% service charge;
- 4) This promotion cannot be used in conjunction with other promotions;
- 5) The NAAM summer set receipt is valid for a complimentary one-day access to the Resort and redemption period is 30 days from date of purchase;
- The complimentary Resort access is subject to availability and valid from Mondays to Thursdays only, advance reservation is required, please call The Resort +853 8793 4800;
- 7) In case of any disputes, Grand Lapa, Macau reserves the right for the final decision.

NAAAM THAI RESTAURANT 預訂或查詢,請致電 For enquiries and reservations

⋒ +853 8793 4818